

爱@美人鱼岛

沙滩俱乐部·粉红打卡天堂

Lovely Mantanani Beach Club

pink IG - worthy spots



HIGHLIGHTS

特色行程



行程安排 ▼ Itinerary

- ⇒ 0930am 从亚庇市区酒店出发 (仅限购买了含酒店往返接送的套餐)
Pick up from KK Hotel (for Ex KK package only)
- ⇒ 0930am 在码头登记后前往浪漫的美人鱼岛
Arrive at Rampayan Jetty. Proceed for registration & ready departs to Lovely Mantanani Island Beach Club.
Approximately 45 minutes boat ride (Subject to sea conditions)
- ⇒ 1030am 抵达浪漫爱@美人鱼岛
Arrive at Lovely Mantanani Island and prepare for snorkelling.
- ⇒ 1045am 海上浮潜活动 (含2个浮潜点、约1小时左右、需视当天气候而定)
Snorkelling session (2 snorkelling points. Each point takes 20-30 minutes & subject to weather conditions)
- ⇒ 1220pm 返回爱@美人鱼岛沙滩俱乐部享用马来风味自助餐或海鲜桶+马来风味自助午餐
Back to Lovely Mantanani Beach Club for complimentary Malaysian Delight Buffet Lunch OR Shell Out (seafood basket) + buffet lunch.
- ⇒ 1300pm 岛上自由活动
(畅玩非机动活动如: 站立浆、皮艇、海边浮潜、海滩音乐等打卡拍照活动)
Leisure time on the island & unlimited non-motorized activities.
- ⇒ 1430pm 回返哥打毛律码头, 行程结束 (依序送回入住酒店)
Ready & depart back to Rampayan Jetty. Tour End

* 以上行程仅供参考, 可能会因天气、海浪等自然因素而有所调整或变动 *

* 以上时间只供参考 *

LOVELY MANTANANI BUFFET PACKAGE

MALAYSIAN DELIGHT BUFFET MENU :

- Special Traditional Rice
- Pappadom cracker
- Tom yam soup or Bakuteh soup with (mee/bee hoon)
- Sweet & Sour Crab / Prawn
- Curry Fish / Squid
- Special Fried Chicken
- Sambal Egg
- Acar sweet & sour vege
- Mamak style cabbage
- Vegetables Tempura
- Desert Melacca Sago / Cendol



LOVELY MANTANANI VIP SHELLOUT PACKAGE

BUFFET MENU + ADDITIONAL SEAFOOD BASKET !!

SEAFOOD BASKET :

- CRAB
- PRAWN
- SQUID
- CLAMS
- BROCCOLI
- CORN
- POTATOES



*The above buffet menu will be change without any notice.





Booking Period: NOW – 31 DEC 2024

(MYR) PER PAX

Price included 8% SST

	ADULT	CHILD
SNORKELING TOUR (MALAYSIAN DELIGHT BUFFET LUNCH PACKAGE)	RM 289	RM 279
SNORKELING TOUR (VIP SEAFOOD SHELLOUT PACKAGE)	RM 319	RM 309
DSD TOUR – TRY SCUBA (MALAYSIAN DELIGHT BUFFET LUNCH PACKAGE) (ADD ON RM 230)	RM 589	RM 579
DSD TOUR – TRY SCUBA (VIP SEAFOOD SHELLOUT PACKAGE) (ADD ON RM 230)	RM 619	RM 609

条款与条件 Terms & Conditions



⇒ 费用说明：

Fee description:

- 1 团费以每人计，以马币 RM 收费。至少 2 成人以上成行。
The tour fee is charged in Malaysian Ringgit (RM) per person. Minimum 2 to go.
- 2 小孩价格适用于 3 - 11 岁之间的儿童。3 岁或以下则全免。
Child rate apply to children aged between 3 - 11 years old. Children aged 3 years and below are free of charge.
- 3 所有参加行程的旅客必须在指定的时间与地点集合，等待时间为 10 分钟，如没出现者将视为自动放弃而不退款。
All participating pax/client in the itinerary must gather at the designated time and location. A grace period of 10 minutes will be given, and failure to show up will be considered as automatic forfeiture without refund.
- 4 建议所有参加行程的旅客提供联络号码/方式或微信号，方便导游或客服联系。
It is recommended for all pax/client participating in the itinerary to provide contact numbers/methods or WeChat IDs for easy communication with the tour guide or customer service.
- 5 所有在 24 小时内取消者将被视为自愿放弃，一律不做任何退款。
Cancellations made within 24 hours will be considered voluntary abandonment and will not be refunded.
- 6 退款条例：
(A) 天气因素 - 与我社确认为准
(B) 身体健康因素 - 必须提供医生证明，否则不做退款
Refund Regulations:
(A) Weather Conditions - Subject to confirmation by our company.
(B) Health Conditions - Medical proof must be provided; otherwise, no refund will be issued.
- 7 拼团最少成团人数为 8 成人，如未达到最少成团人数，将在出发前一天收获通知并会全额退还您所支付的费用。未收到任何通知则视为成团。
The minimum group size for SIC is 8 adults. If the minimum group size is not met, pax will be notified day before tour departure, and a full refund of the fees paid will be provided. Failure to receive any notification will be considered as the tour proceeding as planned.
- 8 接送途中若遇上公共假日期间或不可抗力的事件，可能会出现时间上的延误，敬请谅解；
During transfers, delays may occur due to public holidays or unforeseen events. Your understanding is appreciated.
- 9 若天气状况或不可预见的事件，可能对参与者的安全与舒适构成威胁，旅游社将保留取消或推迟行程的权利。
Our travel agency reserves the right to cancel or postpone the tour if weather conditions or unforeseen events pose a threat to the safety and comfort of participants.
- 10 出行前，请您确保您自身的身体状况适合参加行程，您应将自身健康情况如实告知旅行社；并请尊重当地的饮食习惯、习俗禁忌、宗教礼仪，遵守当地法律法规等；可仔细阅读《旅游安全手册》普及自身旅游安全知识，遵守旅游文明公约，使旅程顺遂。
Please ensure that your health condition is fit to participate before travel. You should truthfully disclose your health status to the travel agency. Please also respect local dietary habits, customs, taboos, religious rituals, and abide by local laws and regulations. You may carefully read the "Tourism Safety Manual" to understand travel safety knowledge and adhere to the tourism etiquette to ensure a smooth journey.

⇒ 配套包含：

Package Include

- 1 景点门票
Entrance Ticket
- 2 海陆交通
Sea + land transfer
- 3 浮潜用具（面镜和呼吸管）
Snorkelling Equipment (mask & snorkel)
- 4 午餐（马来风味自助餐 或 手抓海鲜餐）及 向导。
Lunch (Malaysian Delight Buffet OR VIP SEAFOOD SHELLOUT) and guide service.
- 5 来回船只接送、精选午餐、浮潜设备、非机动活动如皮划艇、立式桨、玻璃底船、Instagram 照片拍摄点
Return boat transfers, lunch, snorkeling equipment, non-motorized activities such as kayaking, stand-up paddle, glass bottom boat, Instagram photo spots
- 6 DSD 包括潜水装备、1 次岸上潜水 + 1 次船潜
DSD includes diving gear, 1 shore dive + 1 boat dive
- 7 郊外接附加费：
(A) 每人 RM10（泛婆罗洲、丽都、哥隆邦、兵南邦地区）
(B) 每人 RM20（Nexus 区域）
Outskirt pick up additional charges:
(A) RM 10 per pax (Pan Borneo, Lido, Kolombong, Penampang area)
(B) RM 20 per pax (Nexus area)

⇒ 配套不含：

Package Not Include

- 1 服务费/小费（如您对服务员感到满意，建议可酌情给予小费以示鼓励）
Service charge/tip (if you are satisfied with the waiter, it is recommended that you give a tip as appropriate to show encouragement)
- 2 保险：建议您自己购买旅游意外保险及其他保险，可保障您在旅行期间自身生命、身体、财产或者相关利益的旅游意外伤害保险及紧急救援保险。
Insurance: It is recommended that you purchase travel accident insurance and other insurances. Travel accident insurance and emergency rescue insurance can protect your life, body, property or related interests during your trip.
- 3 其他：个人消费和一切未提及的任何费用。
Others: personal expenses and any expenses not mentioned.